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Protokół  Nr XXVII/2016 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 25 sierpnia 2016 roku 

w godz. od 1600 do 1705
 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych) -  lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Promocji Gminy i Oświaty - Alicja 

Łopatka, 

Dyrektor Zespołu Szkół w Borku Wlkp. – Elżbieta Figielek, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Borku Wlkp. – Władysław Hałas, 

Dyrektor Zespołu Szkół, SP i Gimnazjum w Zimnowodzie – Barbara 

Krzekotowska, 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Borku Wlkp. – Marlena 

Kowalska, 

Dyrektor MGOK w Borku wlkp. – Justyna Chojnacka, 

Prezes Spółdzielni Socjalnej „Pomocna Dłoń” – Edyta Dopierała, 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Karolewie -Renata Matelska, 

Radny Powiatu Gostyń – Grzegorz Marszałek, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

oraz sołtysi– lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Nieobecna radna Roża Jędrosz. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie projektów 

uchwał w sprawie:  

1) powołania radnego Mariana Jańczaka w skład Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu, 

2) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

3) udzielenia pomocy dla Powiatu Gostyńskiego, 

oraz  
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4) apelu w sprawie niedopuszczenia do budowy fermy norek amerykańskich  

w gminie Jaraczewo, w miejscowości Niedźwiady. 

 

 

Po czym Przewodniczący Rady zapytał, czy są  inne wnioski. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami gminy Borek 

Wielkopolski na lata 2016-2019, 

b) zwolnień z podatku od nieruchomości z tytułu realizacji nowych 

inwestycji i tworzenia nowych miejsc pracy na terenie gminy  

Borek Wlkp. w ramach pomocy de minimis, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej, 

e) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

w Poznaniu, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz niektóre inne 

składniki wynagrodzenia, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Borku Wlkp., 

h) zasad przyznawania uczniom Stypendium Burmistrza Borku Wlkp. za 

wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia, 

i) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 

2016-2023, 

k) powołania radnego Mariana Jańczaka w skład Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu, 

l) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

ł) udzielenia pomocy dla Powiatu Gostyńskiego, 
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8. Apel w sprawie niedopuszczenia do budowy fermy norek amerykańskich  

w gminie Jaraczewo, w miejscowości Niedźwiady. 

 

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Zakończenie.       

 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie w/w porządku sesji. 

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku sesji głosowało 14 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  
 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Obecna radna Róża Jedrosz. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu  XXVI sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się 

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXVI sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

W/w sprawozdanie złożył radny powiatu – Grzegorz Marszałek, stanowi ono 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 
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Ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz - Marek Rożek, stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 6. Zapytania i interpelacje radnych. 
 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytania też nie zgłoszono. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami gminy Borek 

Wielkopolski na lata 2016-2019 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 

Tomasz Szczepaniak. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 154 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

b) zwolnień z podatku od nieruchomości z tytułu realizacji nowych 

inwestycji i tworzenia nowych miejsc pracy na terenie gminy  

Borek Wlkp. w ramach pomocy de minimis 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniu Komisji w związku z powyższym otworzył dyskusję 

nad przedstawionym projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie  

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 155 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminy, 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 156 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 
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Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 157 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

e) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych  

    w Poznaniu 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 158 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

 



 
Str.7 
/12/12 

 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz niektóre inne 

składniki wynagrodzenia 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 159 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego  w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 160 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

h) zasad przyznawania uczniom Stypendium Burmistrza Borku Wlkp.  

za wyniki  w nauce i wybitne osiągnięcia 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 161 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

i) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 162 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata  

2016-2023 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem  

i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 163 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

k) powołania radnego Mariana Jańczaka w skład Komisji Rozwoju  

Gospodarczego i Budżetu 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Roman Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem.  

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 164 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

l) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem  

i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 165 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

ł) udzielenia pomocy dla Powiatu Gostyńskiego 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem  

i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXVII/ 166 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Apel w sprawie niedopuszczenia do budowy fermy norek 

amerykańskich w gminie Jaraczewo, w miejscowości Niedźwiady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt apelu  

w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem  

i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu apelu. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Michał Dopierała – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem apelu głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Apel Nr XXVII/ 2 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Brak zapytań. 

 

Ad. 10. Wolne głosy i wnioski.  
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W tym punkcie Przewodniczący Rady odczytał oświadczenie Zofii Naglak  

w sprawie braku wody w studni.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że do posesji, której właścicielem jest pani Naglak będzie 

doprowadzony wodociąg, sprawa jest w toku. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 11. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady zakończył XXVII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

 

     Protokołowała                                    Przewodniczący Rady 

 

    Wiesława Wójcik         Andrzej Kubiak 


